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From:

Sent: Tue 3/16/2021 10:36:47 AM

Subject: FW: Gezondheidsverklaring hoogrisico

Received: Tue 3/16/2021 10:36:47 AM

Hi beiden,

Zoals ik vanBE zoiuist begreep wordt het plan uitgewerkt om inderdaad de mobiele neurologische ptn naar zkn

locatie te laten komen.

Inschatting is dat je dan mogelijk tot 25% van de ptn die niet mobiel zijn vooralsnog moet uitstellen naar een later

moment. Er is voor nu geen alternatiefom in de thuissetting te vaccineren.

Precieze aantallen zal [JB nog achterhalen via de neurologen 5.1.2e

En het is ontzettend belangrijk dat dit communicatief goed wordt uitgelegd richting de groep die nu voor

onbepaalde tijd uitstel van vaccinatie krijgt.

We zien het uitgewerkte plan van El tegemoet.

Groet

trom: EXE] HERE EXER vr i>

Sent: maandag 15 maart 2021 13:28

To: ESE ICE EEE o 1»; IEE IEE SE ov.

Subject: Re: Gezondheidsverklaring hoogrisico

EN
Twee kanten:

negatief:

1. dat mobiliteitsissue was grootste obstakel. Daarom bij voorkeur niet in ziekenhuis, gaven de neurologen aan.

2. Verder was het dilemma: in centra voor thuisbeademing zowel personen met neurologische als niet-

neurologische aandoeningen. Vanwege veronderstelde conflicten tussen patienten was er gekozen voor een one

size fits all-benadering. Geen onderscheid, iedereen vaccineren.

Als we nu weer een tweesporen beleid gaan formuleren, dan zet je juist de meest kwetsbare patienten (niet-mobiel) weer

achteraan. omdat die moet wachten tot huisarts weer vaccins heeft.

Dat is lastig communiceren: als je niet mobiel bent, kun je niet gevaccineerd worden binnen het huidige ziekenhuis-

gebonden traject, ondanks dat je qua indicatie wel in aanmerking komt.

positiel:

Andere kant: ik meen dat er slechts 300 personen niet mobiel zijn (dus met ambulance naar ziekenhuis zouden moeten).
Dus >5000 zouden wel in ziekenhuis kunnen worden gevaccineerd. Dan heb je in elk geval de meerderheid al

gevaccineerd.
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Dus als er goed gecommuniceerd kan worden qua vaccinschaarste etc, dan zie ik er eigenljk geen probleem in die paar

duizend ook mn regionale ziekenhuizen te laten vaccineren.

Jullie?

Groeten
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